

Bekanntmachung in Bezug auf folgende  
**- Anpassung -**  
**Unlimited Turbo Optionsscheine**  
**der J.P. Morgan Structured Products B.V.**  
bezogen auf  
Sanofi

Am 3. Mai 2022 wurde auf der ordentlichen und außerordentlichen Hauptversammlung der Sanofi SA die Abspaltung der EUROAPI als eigenständige Gesellschaft beschlossen. Für je 23 (dreiundzwanzig) gehaltene Aktien erhalten die Aktionäre der Sanofi SA eine Aktie der EUROAPI. Der Wirksamkeitstag der Abspaltung ist der 6. Mai 2022.

Aufgrund dieser Abspaltung wurden mit Wirkung zum 6. Mai 2022 in Bezug auf die in der nachstehenden Tabelle genannten, von der J.P. Morgan Structured Products B.V. begebenen Unlimited Turbo Optionsscheine bezogen auf Sanofi (FR0000120578) die folgenden Anpassungen vorgenommen:

ISIN	Strikepreis (in EUR)		Knock-Out Barriere (in EUR)		Ratio	
	alt	neu	alt	neu	alt	neu
DE000JX1ZVA2	37,7954	37,5836	37,7954	37,5836	0,1	0,1006
DE000JN68669	76,4684	76,0398	76,4684	76,0398	0,1	0,1006
DE000JX6AJT9	140,0648	139,2795	140,0648	139,2795	0,1	0,1006

London, 6. Mai 2022

**J.P. Morgan Securities plc**

Announcement relating to the following  
**- Adjustment -**  
**Unlimited Turbo Warrants**  
**of J.P. Morgan Structured Products B.V.**  
linked to  
Sanofi

On 3 May 2022, the spin-off of EUROAPI as a standalone company was approved at the Ordinary and Extraordinary Shareholders' Meeting of Sanofi SA. Shareholders of Sanofi SA shall be entitled to receive one EUROAPI share for every 23 (twenty three) Sanofi SA shares held. The effective date of the spin-off is 6 May 2022.

Due to this spin-off the following adjustments became effective on 6 May 2022 in respect of the Unlimited Turbo Warrants linked to Sanofi (FR0000120578) mentioned in the table below which were issued by J.P. Morgan Structured Products B.V.:

ISIN	Strike (in EUR)		Knock-Out Barrier (in EUR)		Ratio	
	old	new	old	new	old	new
DE000JX1ZVA2	37.7954	37.5836	37.7954	37.5836	0.1	0.1006
DE000JN68669	76.4684	76.0398	76.4684	76.0398	0.1	0.1006
DE000JX6AJT9	140.0648	139.2795	140.0648	139.2795	0.1	0.1006

London, 6 May 2022

**J.P. Morgan Securities plc**